


Thank you for choosing Bertazzoni. This manual contains all  
the information you will need to safely and correctly use 
your refrigerator. Please read all the instructions prior to 
using the appliance, and keep this manual in a secure place 
for future reference.Do not remove the attached adhesive 
identification label containing code, model number, 
manufacturer and other information from the refrigerator. 
This label will be used by the Midea authorized service 
representative in the event that your refrigerator needs 
servicing. 

Environmental advice 

The packaging material used is recyclable; we recommend 
that you separate plastic, paper and cardboard and give them 
to recycling companies. To help preserve the environment, 
the refrigerant used in this product is R134a 
(Hydrofluorocarbon - HFC), which does not affect the 
ozone layer and has little impact on the greenhouse effect. 
According to WEEE (Waste of Electrical and Electronic 
Equipment) guidelines, waste from electrical and electronic 
devices should be collected separately. If you need to 
dispose of this appliance in the future, do NOT throw it 
away with the rest of your domestic garbage. Instead, please 
take the appliance to the nearest WEEE collection point, 
where available. 
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Attention 
The refrigerator you have just purchased may be slightly 
different from the one shown in the drawings in this manual, 
but its overall design is the same. 

Please read the information referring to its operation .This 
refrigerator is intended for domestic use only. 

The plug on the refrigerator you have purchased may be 
different from the one shown in the manual, as the plug that 
accompanies the product meets your country's electrical 
specifications. 
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Auto mode:

Manual mode:





 

 

Big drawer 
The big drawer has a maximum load of 10kg. 

Pull out and install the big drawer 

1. Pull out the big drawer; 

2. Find the hook at the left and right sides at the drawer 
bottom (shown in the figure). 

3. Hold the hook at two sides with a nose pliers or 
tweezers and push it up and out of the groove of 
sliding rail, and take out the hook at the other side with 
the same method. 

4. Take out the drawer. 

5. Install the drawer by putting the hook into the right 
place. 

Ice-maker 
Operating instructions on the ice-maker 
1. When the refrigerator is used for the first time, start the 

ice-maker after 20min. The ice-maker is capable of 
producing 1.4 Kg ice in 24hr, depending on the 
temperature of freezer compartment, surrounding 
temperature, times of door opening/closing and other 
working conditions. 

2. If the ice-maker isn't used for a long period, please 
close the ice-maker at the control panel of the 
Refrigerator door, clear the ice cube box and ice 
storage box. 

3. When the ice marker starts again after a long period of 
power off, please ensure that ice cubes are not melted. 
Otherwise, please clear the ice cube box and ice 
storage box. 

4. Check the level of water tank from time to time (if the 
level of water tank is too low, ice cubes will be 
smaller). 

5. The ice-maker checks the ice amount automatically 
and stop ice- making when the ice storage box is full. 

6. You will hear the sound of motor after about two hours, 
which is the sound of pump providing water to the ice 
maker and doesn't indicate malfunctioning. 

7. It is normal that several ice cubes may stick together or 
get crushed. 

8. When the refrigerator is used for the first time, the ice 
maker starts to work after the freezer compartment is 
cooling for about three hours (maybe longer when 
there are much food stored). The ice-maker could 
produce about 1.3Kg ice cubes within 24 hours, which 
may vary depending on the temperature of freezer 
compartment, surrounding temperature, times of door 
opening/closing and other working conditions. 

9. The ice-maker is capable of automatic water supply, 
ice-making and ice-removal. Please don't take out the 
ice cube box and add water by yourself. 
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Take out, clean and install the ice cube box 

If the ice maker isn't used for a long period, ice cubes that 
are just produced might have unpleasant smell. You must 
take out and clean the ice cube box. 

Open the upper drawer in the freezer compartment, rotate 
the knob of ice maker counterclockwise by 90, turn the 
handle from the horizontal position to vertical position to 
release the lock (as shown in Fig. 1 of Pg. 14), pull it out (as 
shown in Fig. 2 of Pg. 14) and take out the ice cube box. 

Rinse the ice cube box with warm water (below 60°C) and 
don't use detergent. 

Dry the ice cube box completely in air in case that water 
droplets in the ice cube box might cause abnormal 
functioning of the ice maker. 

When the ice maker can't move, separate the ice maker as 
shown in Fig. 1 and Fig.2. Then install after ice cubes are 
melted. 

Insert the ice cube box onto the rack according to original 
sequence and rotate to the locked position. 

Fig.3 

Locked status 

Fig.3 

Unlocked status 

Take out and install the ice maker 

When the ice maker isn't used, it could be taken out and the 
vacated space could be used as a part of the freezer 
compartment. 

Push the Ice Maker button on the control panel at the 
refrigerator door and the icemaking sign disappears. 

Open the door and take out the drawer. 

Pull the ice-maker out (as shown in Fig.1), and then 
downwards, so that the ice maker is unhooked (as shown in 
Fig. 2). 

Pull down the ice maker's power plug so that it is detached 
from the ice- maker's power socket (as shown in Fig. 3) 

Install the ice maker into the original position, push the Ice 
Maker button, the ice-making symbol appears. 

Close the door after the ice maker is installed to the proper 
place, otherwise, it might damage the ice maker. 
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10.  When freezer compartment set temperature between 
       -13~-18℃, when press Ice-making mode, the 
      temperature show -18℃ on display automatically. 

11.  When in ECO mode runing, then press Ice-making 
       button, Ice-making mode will be prior to ECO mode, 
       temperature will be automatically adjusted to -18℃ 
       in the display.

12.  The frequency for door opening/closing during ice 
       maker running period will influence the circle for ice 
       making.

If you did not use the fridge for a long time, you need to get 
the water out of the ice-maker when using again, and clean 
the ice-maker to make sure the ice is pure. 









Alternating temperature and attemperation 









Please kindly register on our web site www.bertazzoni.com to validate your new product warranty and help us to
assist you better in case of any inconvenience.
TWO YEAR LIMITED WARRANTY
The warranties provided by Bertazzoni Spa in this statement apply exclusively to Bertazzoni appliances and accessories
sold as new products to the original owner by a Bertazzoni authorized distributor, retailer, dealer or service center and
installed in the United States and Canada. The warranties provided in this statement are not transferable and have
validity from the date of installation.
COVERAGE INFORMATION
Bertazzoni SpA will repair or replace any component part which fails or proves defective due to materials and/or
workmanship within 2 years from the date of installation and under conditions of normal residential use. Repair or
replacement will be free of charge, including labor at standard rates and shipping expenses. Repair service must be
performed by a Bertazzoni Authorized Service Center during normal working hours.
COSMETIC WARRANTY
Bertazzoni will cover parts showing cosmetic defects in material and workmanship for a period of thirty (30) days from
date of installation of the unit. This coverage will include scratches, stains, surface imperfections on stainless steel,
paint and porcelain, with the exclusion of slight differences in color due to materials and painting/enamelling
technologies.
Exclusions are labor costs, B stock items, out‐of‐box appliances and display units.
HOW TO OBTAIN SERVICE
To obtain warranty service please contact Bertazzoni Customer Service at the numbers below and provide model
number, serial number and date of purchase.
ENGLISH 866 905 0010 ‐ FRANCAIS 800 561 7265
Save proof of original purchase or of original installation to establish warranty period. Copy of the product serial tag is
affixed to the back cover of the instruction manual.
WHAT IS NOT COVERED
1 The product used in any commercial application
2 Repair service provided by other than a Bertazzoni authorized service agency.
3 Damage or repair service to correct service provided by an unauthorized agency or the use of unauthorized
parts.
4 Installation not in accordance with local electrical codes or plumbing codes.
5 Defects or damage due to improper storage of the product.
6 Defects or damage or missing parts on products sold out of the original factory packaging or from displays.
7 Service calls or repairs to correct the installation of the product and/or related accessories.
8 Service calls to connect, convert or otherwise repair the electrical wiring / gas line / water line to properly use the
product.
9 Service calls to provide instructions on the use of a Bertazzoni product.
10 Repair service due to product usage in manner other than what is normal and customary for home use.
11 Replacement of wear and tear parts
12 Replacement of glasses and light bulbs if they are claimed to have failed later than 30 days after installation
and in no case later than 4 months after date of purchase
13 Defects and damages arising from accident, alteration, misuse, abuse, improper installation.
14 Defects and damages arising from transportation of the product to the home of the owner.
15 Defects and damage arising from external forces beyond the control of Bertazzoni SpA such as fire, flood,
earthquakes and other acts of God.
In case the product will be installed in a remote area, where certified trained technicians are not reasonably
available, the customer will be responsible for the transportation costs for the delivery of the product to the
nearest authorized service center or for the displacement costs of a certified trained technician.
Bertazzoni does not assume any responsibility for incidental or consequential damages.
Some states do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above limitation
or exclusion may not apply to you. This warranty gives you specific legal rights and you may also have other rights
which may vary from state to state or province to province.





































Nous Vous prions de bien vouloir vous enregistrer sur notre site web www.bertazzoni.com pour valider votre garantie 
du nouveau produit et nous aider à Vous aider dans le cas de dommages.  

GARANTIE LIMITEE DE DEUX ANS 
Les garanties offertes par Bertazzoni Spa dans cette déclaration s’appliquent exclusivement aux appareils et 
composants Bertazzoni vendus comme neufs au propriétaire original par un distributeur, détaillant, concessionnaire 
ou centre de service autorisés et installés aux Etats-Unis et Canada. Les garanties fournies dans cette déclaration ne 
peuvent pas être transférées et sont valables à partir de la date d’installation.  
INFORMATIONS SUR LA COUVERTURE  
Bertazzoni SpA procédera à la réparation ou remplacera tout composant défectueux à cause des matériaux et/ou fabrication 
pendant 2 ans à compter de la date d’installation et dans les conditions normales d’utilisation dans le cadre familial. La 
réparation ou le remplacement seront effectués à titre gratuit et incluront les frais de main d’oeuvre au tarif normal et les 
frais d’expédition. Les réparations doivent être effectuées par un Centre de Service Bertazzoni Autorisé pendant les heures 
de travail normales. Les défauts doivent être signalés dans les 30 jours qui suivent l’installation. Cette garantie ne couvre pas 
l’utilisation du produit dans le cadre commercial.  
GARANTIE ESTHETIQUE  
Bertazzoni SpA couvre les pièces présentant des défauts cosmétiques de matériaux et de fabrication pour une période 
de trente (30) jours à compter de la date d'installation de l'unité. Cette couverture inclura les rayures, les taches, les 
imperfections de surface sur l'acier inoxydable, de la peinture et de la porcelaine, à l'exclusion de légères différences 
de couleur dûes à des matériaux et des technologies de peinture / émaillage.  
Les coûts de main-d'oeuvre, B stock, appareils out-of-box et les unités d'affichage sont exclus  
Pour obtenir le service de garantie, veuillez contacter Bertazzoni Customer Service aux numéros indiqués ci-dessous et 
fournir le numéro du modèle, le numéro de série et la date d’achat.  
ANGLAIS 866 905 0010 FRANCAIS 800 561 7265  
Il faut conserver la preuve d’achat ou l’origine de l’installation afin d’établir la période de garantie. Une copie du 
numéro de série sera collée derrière le manuel d’emploi.  
CE QUI NE SERA PAS PRIS EN CHARGE  
1. Le produit utilisé dans toute application commerciale
2. Réparation fournie par un organisme de service non autorisé Bertazzoni.
3. N’importe quel dommage ou service de réparation nécessaire pour corriger un service effectué par un agence non
autorisé et/ou par suite d'utilisation de pièces non autorisés. 
4. Installation non conforme aux codes électriques locaux ou aux codes de plomberie.
5. Les défauts ou dommages dûs à une mauvaise conservation du produit.
6. Les défauts ou dommages et les pièces oubliées sur les produits vendus au dehors de l'emballage d'origine ou d’
affichage. 
7. Les appels de service ou des réparations pour corriger l'installation du produit et / ou accessoires.
8. Les appels de service pour se connecter, ou réparer le câblage électrique et / ou de gaz afin d'utiliser le produit
d’une façon correcte. 
9. Les appels de service pour fournir des instructions sur l'utilisation d'un produit Bertazzoni.
10. Service de réparation dû à une utilisation différente que celle standard et habituel à la maison.
11. Remplacement des pièces d'usure
12. Remplacement des verres et des ampoules si elles sont échoués au plus tard 30 jours après l'installation et en
aucun cas plus tard 4 mois après la date d'achat 
13. Défauts et dommages résultant d'un accident, modification, mésusage, abus, mauvaise installation.

14. Défauts et dommages résultant du transport du produit à la maison du propriétaire.
15. Les défauts et les dommages résultant de forces externes qui échappent au contrôle de Bertazzoni SpA tels que les
incendies, les inondations, les tremblements de terre et autres catastrophes naturelles.  
Au cas où le produit sera installé dans une zone, là où techniciens qualifiés certifiés ne sont pas raisonnablement 
disponibles, le client sera responsable des coûts de transport pour la livraison du produit au centre de service 
autorisé le plus proche, ou pour les coûts de déplacement d'un technicien qualifié certifié  
Bertazzoni exclut toute responsabilité pour les dommages accidentels ou indirects. Certains pays n’autorisent pas 
l’exclusion ou la limitation des dommages accidentels ou indirects, la limitation indiquée plus haute peut donc ne 

 


